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Abstract (en)
Hydraulic sweeper in which a suction pump (5) is provided in order to suck up the water from the pool by means of a tube (6), characterised in
that it comprises a housing (7), open at its base, the said housing being divided into two compartments (21a, 21b) by a partition (22) delimiting the
intake of a turbine (25) whose rotor (26) drives a shaft (28) connected via a speed-reducing and transmission mechanism (29) to wheels (15, 16) for
supporting the housing whose compartment (21a) located downstream from the turbine (25, 26) is connected to the tube (6) leading to the pump (5).
<IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de balai hydraulique pour bassin de piscine et analogue dans lequel une pompe aspirante (5) est prévue pour aspirer l'eau du bassin par
un tube (6), caractérisé en ce qu'il comporte un boîtier (7) ouvert à sa base, ledit boîtier étant divisé en deux compartiments (21a, 21b) par une
cloison (22) délimitant l'admission d'une turbine (25) dont le rotor (26) entraîne un arbre (28) relié par un mécanisme réducteur et de transmission
(29) à des roues (15, 16) de support du boîtier dont le compartiment (21a) situé en aval de la turbine (25, 26) est relié au tube (6) menant à la
pompe (5). <IMAGE>
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